
 Side 1 

DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 13.3.2024 

kl. 17.00 – 20.00 

Elevrådsrepræsentanter deltager – der serveres pizza kl. 17.00. 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Vakant (forældrerepræsentant er udtrådt) (på valg 2024) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Vakant (forældrerepræsentant er udtrådt) (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2024) 

Christina Heuckendorff, forældrerepræsentant (på valg 2024) – genopstiller ikke! 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) (p.t. sygemeldt) 

Knud Isaksen, lokal repræsentant (menighedsrådet)  

Sally Blom Wilkinson, konst. skoleleder (p.t. sygemeldt)  

Kim Christiansen, ny konst. skoleleder pr. 1.3.24 

Martin Grün – referent på SB-møderne 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Annemette Nielsen, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Vakant, forældrerepræsentant, suppleant 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2023/2024)  

C- og L-afd.: Formand: Cecilie Due Majholt (LU-C) og næstformand Valdemar Thomsen (CU-D) 
 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Lene Mikkelsen og Nicole S. Dahl 
 
V-afd.: Formand: Marcus-Emil Jessen (VJ-B) og næstformand: Nicolas O.B.M Pedersen ((VJ-D) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Charlotte Sørensen og Lene Klingenberg 
 
Moltrup: Formand: Marcus Jespersen og næstformand: Hannibal Benkjær 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møde: 13.3.24  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra: Mia Sommer. Fraværende: Mikael Winther 
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Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Elevråd 
• Hvad arbejdes der med? 
• Hvilke ønsker er der? 

 

Aktiviteter i elevrådene: 

Vonsbæk har været i skøjtehallen og afholdt gameraften. 

Det var en stor succes, så de planlægger en ny til maj. Her 

kører de samtidig en ”Tal pænt”-kampagne. 

 

C & L-afdelingen har lige nu en konkurrence om gækkebreve 

og påskeæg. De har lavet en brevkasse til de små elever, så 

man kan putte ønsker i til elevrådet. Herudover har de talt 

om, hvad et elevråd er, og hvad man kan bruge det til, og de 

har givet input til, hvad en ny skoleleder skal kunne. Det 

handler om at tage ansvar, være glade for børn, have tid til 

at snakke med dem og kunne deres navne.  

 

Moltrup arbejder på at lave en jævnlig fredagscafe, hvor 

eleverne kan købe snacks. 

 

Ønsker i elevrådene: 

Moltrup ønsker sig en basketkurv indenfor, så man kan 

spille i dårligt vejr. Gerne større fodboldbane, og at den 

gamle bane får højere bander. 

 

Ønsker i L & C: Flere stier til dem med kørestole. En 

skakturnering og gameraften. Flere gule streger til dem med 

dårligt syn. Bedre afmærkninger ved bussen på Louisevej – 

og flere bolde. 

 

Kim understregede overfor elevrådene, at de altid er 

velkomne til at komme og få en snak med ham, hvis der er 

noget, de gerne vil vende. 

 

2. Kommunikation mellem skole og hjem 
(Lene) 

• Det ønskes at bestyrelsen 
udarbejder 
kommunikationsplan. 
 

Formanden italesatte, at det gennem det sidste halve år er 

blevet tydeligt, at det er vigtigt at have styr på, hvordan og 

hvornår vi kommunikerer med hinanden. Forslag om at 

nedsætte en arbejdsgruppe, der skal lave udkast til en 

kommunikationsplan, bestående af medarbejdere, ledelse 

og forældre. 

Der bliver lavet to grupper, i MED-regi og i skolebestyrelsen. 

Disse arbejder parallelt i processen og sætter sig derefter 

sammen. Der vil i første omgang blive fokuseret på intern 

kommunikation. Processen sættes i gang i det nye skoleår. 

 

3. Orientering om chromebooks (KC) Kim orienterede om, at det fra 1. august er forbudt at bruge 

Chromebooks i skolen, medmindre man kan finde nogle 

løsninger, der gør det lovligt.  

Der arbejdes i de 51 kommer, som er berørt af det, videre 

med alle de løsningsmuligheder, som Datatilsynet har 

foreslået. 
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Håbet er, at man kan lave en aftale med Google om ikke at 

indsamle data fra børn. Men der er foreløbig ingen 

afklaring. 

Elevrådene ville gerne vide, om de så skal lave alt med papir 

og blyant. Det håber ingen, bliver tilfældet – men det kan 

godt blive sådan i en periode, hvis der ikke findes en 

løsning, som kan implementeres inden 1. august. 

Kim orienterer, når der forhåbentlig snart kommer en 

løsning. 

 Tak for i dag til 
elevrådsrepræsentanterne 

  

4. Økonomi (KC) Punkt 4 og 5 blev kørt under et: 

Kim har haft en gennemgang med den økonomiske 

konsulent. Dette er dog vanskeligt, da 

økonomistyringssystemet fortsat ikke fungerer. Skolen 

mangler pt. fem millioner kroner. De to skyldes merforbrug, 

et underskud på en million forventes i resten af budgetåret. 

Pt. elevnedgang på 11 elever.  

På MED-mødet i mandags blev den økonomiske situation 

gennemgået, og det blev meddelt, at skolen skal spare 

svarende til cirka fem stillinger. Medarbejdere er skeptiske 

overfor frivillige forflyttelser, da man tidligere har oplevet, 

at der få måneder efter kom masser af elever væltende, så 

skolen skulle ansætte igen. 

Der bliver set på alle medarbejdergrupper på skolen, og 

også på ledelsen, da det ikke i længden vil give mening med 

så mange ledere med færre børn. Der skal også kigges på de 

midler, skolen hver måned bruger på vikarer. 

Sygefraværsstatistik: Bortset fra i Vonsbæk, hvor 

belastningen har været høj, og hvor der fortsat løses 

udfordringer i forhold til arbejdsmiljøet, ligger alle 

afdelinger gennemsnitligt. 

 

5. Konsekvenser af økonomi (KC) 

 

Se punkt 4.  

6. Skolebestyrelsesvalg 

• Hvad/hvordan? 

• Bilag: Stil op til 

skolebestyrelsen! 

 

Processen for skolebestyrelsesvalget blev gennemgået, og 

datoerne er på plads. Se referat fra 29/2. 
 

7. Skoleårets planlægning (ND) 

• Tema for 

skoleudviklingssamtale 

 

Nicole gennemgik overordnet nogle nedslag i forhold til den 

gennemførte skoleudviklingssamtale. 

• Meddelelsesbogen, som har erstattet Elevplanen, 

og de fokuspunkter, der bliver arbejdet med her. 
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Medarbejderne øver sig stadig i at arbejde med 

systemet. 

• Test og evalueringer, hvor skolen som 

udgangspunkt følger den kommunale teststrategi, 

hvor det er relevant. Der arbejdes med særlige 

testredskaber til elever med et funktionsniveau 

mellem 0 og 6 år. 

• Trivselsmåling. Nogle elever bliver fritaget fra de 

nationale målinger, da det ikke giver mening at 

bede dem udfylde en test udarbejdet til 

alderssvarende elever. I stedet anvendes her en 

TOPI-test. 

• Pædagogiske og didaktiske indsatser, metoder og 

værktøjer. 

8. Status på PKU (KC) PKU er afsluttet. Der kommer en opfølgning til april med 

akutte visitationer. Herudover forventes det, at der løbende 

kommer det antal elever, skolen plejer at opleve.  
 

9. Drøftelse af universopdeling (KC) 

• Hvordan fungerer det? 

 

Punktet udsættes til efteråret, da det kræver en drøftelse 

af, hvordan der kan evalueres på dette. Det er væsentligt at 

få en god proces, når der er mere ro blandt medarbejderne. 
 

10. Misbrugsproblemer på Moltrup (RF) 

 

Rune gennemgik den undersøgelse, han siden sidste 

skolebestyrelsesmøde har lavet blandt medarbejderne og 

på skolen. Her er der ikke noget, der indikerer, at der sælges 

hash blandt eleverne. Der er elever i 9. klasse, som ryger 

eller bruger puff bars uden for skolens område. Her 

arbejder man med en strategi for, hvordan man får det 

antal nedbragt uden at optrappe konfliktniveauet for 

meget. 

Der er udarbejdet en handleplan for forebyggelse af rygning 

og misbrug samt for, hvordan skolen håndterer mere akutte 

situationer med misbrug eller salg. Denne skal gennemgås 

og justeres sammen med medarbejderne. 

 

11 Eventuelt Bjørn ønsker en drøftelse af fordelingen af 

personalegrupper i de enkelte klasser, så man sikrer en 

sammensætning, der kan sikre kvalitet i tilbuddet. Dette 

kommer på dagsorden efter sommerferien, hvor der også 

ligger data på, hvordan billedet er med de nye elever. 

 

 
Referent: Vibeke Arkil 

 

  

 

 


